
Formulier - Mondelinge vraag

Hilde Bruggeman (Open Vld) op 17-11-2019 22.14 
  
Vraag gericht aan:
de deputatie 
  
Betreft (onderwerp): 
verdere opvolging problematiek mountainbikeparcours als gevolg van de gewijzigde situatie van
het Kloosterbos 
  
Duiding provinciaal belang van de vraag: 
Kloosterbos = provinciaal bos + reeds in het verleden vragen over gesteld 
  
Concrete vragen:
Vorig jaar werd 2 x de vraag gesteld of het nog mogelijk zou zijn om minimum gedurende een jaar
vergund te fietsen op de percelen van privé-eigenaars in het Kloosterbos. Tevens werd gepeild naar
de stand van zaken over de zoektocht naar alternatieve locaties. Vandaar volgende vraag: hoe is dit
dossier verder opgevolgd en wat zijn alle huidige oplossingen? 
  


